

Form 3C

In The Probate Court of New Brunswick
Judicial District of _____

**Warning to Caveat
Form 3C**

In the estate of _____, deceased.
To _____

Whereas you by your caveat required notice to be given to you of any application that might be made in the matter of this estate.

You are now warned that on the _____ day of _____, 20____, (name of applicant), of _____ in the Province of _____, filed in The Probate Court of New Brunswick an application asking (state nature of application and, if probate is sought, give date of will).

You are therefore warned that, unless you cause a notice of intent to contest to be filed hereto within ten days from this date stating your desire to contest such application and the nature of your objection thereto, such application will be regarded as assenting thereto.

Your notice must be filed at the probate office for the Judicial District of _____ at _____, on or before the _____ day of _____, 20____ and you must serve a copy of the notice on the applicant who resides at _____.

Dated this _____ day of _____, 20____.

Applicant

Formule 3C

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
Circonscription judiciaire de _____

**Avertissement à l'opposant
Formule 3C**

Succession de _____, personne décédée
Destinataire : _____

Attendu que vous avez, par votre opposition, exigé d'être avisé de toute demande qui pourrait être présentée concernant la présente succession.

Vous êtes maintenant averti qu'en date du _____ jour de _____ 20____, (nom du requérant), de _____ dans la province _____, a déposé auprès de la Cour des successions du Nouveau-Brunswick une demande de (mentionner la nature de la demande, et la date du testament s'il s'agit d'une homologation).

Vous êtes en conséquence averti qu'à défaut de déposer votre avis d'intention de contester dans les dix jours des présentes indiquant votre volonté de contester une telle demande ainsi que la nature de votre objection, il sera procédé avec cette demande sans aucun autre avis, et vous serez présumé y avoir consenti.

Votre avis devra être déposé au greffe des successions de la circonscription judiciaire de _____ à _____, le ou avant le _____ 20____, et vous devez signifier copie de votre avis au requérant qui réside à _____.

Fait le _____ jour de _____, 20____.

Requérant